



## Protokoll styrelsemöte S31

<b>Närvaro:</b>	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Olof Svensson	Sexmästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Henrik Pettersson	Kårrepresentant
	Sofia Mattsson	
	Mazdak Farzone	
	Philip Ridderheim	

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:10
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Sofia Mattsson, Philip Ridderheim, Henrik Pettersson och Mazdak Farzone adjungerades
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes
- §5 Föregående mötesprotokoll Protokoll 25, 26, 28, 29 och 30 godkändes med redaktionella ändringar.
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
16	Telefonabonnemang	Felix	S10	S31
18	Policydokument	Erik	S10	S31
23	Styrelsemys	Sofie	S16	S31
27	Funktionärsbestick	Olof	S17	S31
31	D'du-bidrag	Sofie	S21	S31
33	Adventsfiga	Felix	S28	S31
34	Microvågsugnar	Felix	S29	S31
34	Thaimat	Anders	S29	S31

Styrelsen beslutade:

**att** punkten telefonabonnemang stryks från beslutsuppföljningen då det i slutändan visade sig att vi inte sparar så mycket per månad genom att byta abonnemang.

**att** punkten policydokument bordlägges till nästa möte



**att** punkten styrelsemys bordlägges till nästa möte, enkäten ska justeras med de förslag som inkommit och sedan skickar vi den vidare till nya styrelsen och ser om de vill ta det vidare.

**att** punkten funktionärsbestick diskuteras under §9

**att** punkten D´du bidrag bordlägges till nästa möte, Sofie ska eventuellt mejla Nora och se hur det går med frågan.

**att** styrelsen handlar in lussekatter inför fredagens mys med de andra styrelserna.

**att** det är upp till nya styrelsen att föra punkten microvågsugnar vidare om de vill. Då Felix har pratat med elektro och det visade sig att deras nya microvågsugnar är sponsrade av Sony Ericsson och ej huset.

**att** punkten thaimat bordlägges till nästa styrelse. Niklas Bolmdahl har kontaktat thai restaurangen. Vi har krav om att sälja ett visst antal luncher, mycket är dock luddigt. Han ska ha ytterliggare en diskussion med restaurangen.

§7 Utskottsrapporter

Jessika har nu börjat att sälja sektionströjorna till de som vill och inte enbart de på listan.

Christian har haft SRD-möte och valt in posterna sekreterare, externa representanter. Göran vill ha fler representanter från C, Tobias Månsson var sugen men det kan nog bli en till.

Sofie meddelar att årets sista D´du är släppt och hon ska ha mässterimöte imorgon.

Olof meddelar att julfesten vill ha fler folk och den som ser tomstigast ut vinner.

Det var multistabsjulfest i helgen. För att smörja Cedervall kommer sektionen att bidra med en flaska whiskey. Johan och PH måste bestämma ett datum så vi kan skicka iväg dem på resan. Staben kan här ev ge dem taxiresan eller en flaska whiskey till stugan. Sexet vill eventuellt lämna ett flak till tryckeriet.

Anders har delat ut uppgifter till Niklas om affischer till Cafét och punkten rörande thaimat.

Joakim har underhållit stolarna i iDét.

Fredrik har skickat ut en fil till styrelsen om uppgifter att göra inför bokslutet

Tobias meddelar att Teknikfokusansökan är öppen.

§8 Ekonomisk status

Alla bör kolla sina fack och göra de sista pappersarbetet inför bokslutet. Vi ska lägga undan pengar till Wärdshuset i en pott



att använda oss av när PH och Johan vill åka iväg. En påminnelse går även ut till alla med obetalda kriterier att göra det innan årskiftet.

Elektro har kommit med en faktura på ca. 9000kr från é D Ing E sittningen.

§9 Bestick

Tobias har kollat på Duka/Cervera men det fanns inga vettiga serier i vår prisklass. Återstår är förslagen från IKEA, data och förnuft. Styrelsen **beslöt** att det ska köpas in 200st par bestick av märket förnuft.

§10 Val av funktionär

Styrelsen **beslöt** att välja:

- Pubmästare - Gustav Orest Sällberg (dt09go2)
- Sångarstridsförman - Jonathan Kämpe (dt08jk6) och Niklas Welander (dt09nw2)
- Jämnställdhetsombud - Jonas Hansson (dt05jh4)
- Talman - Erik Iveroth (dt05ei7)
- Arkivarie - Erik Iveroth (dt05ei7), Linus Svensson (dt07ls5), Fredrik Andersson (dt07fa5)
- Artist - Niklas Welander (dt09nw2), Miriam Tisander (dt09mt6), Marcus Malmberg (dt07mm3), Niklas Johansson (dt08jn0)
- Blixt Gordon - Fredrik Karlsson (dt08fk6) och Hannes Nevalainen (dt07hn2)
- DJ - Emil Einarsson (dt07ee3) och Mazdak Farzone (dt07mf2)
- Farfar - Simon Kämpe (dt06sk4)
- Fotograf - Daniel Perván (dt08dp1) och Johan Anderholm (dt08ja5)
- root - Mattias Jernberg (dt06mj4)
- sudo - Fredrik Andersson (dt07fa5), Joakim Andersson (ic06ja9) och Carl Cristian Arlock (dt07ca7)
- Sparkyansvarig - Jesper Mattsson (d99jm) och Joakim Andersson (ic06ja9)
- Teknikfokusansvarig - Felix Aronsson (dt07fa6)
- Vice sexmästare - Philip Holgersson (dt09ph1), Axel Keski-kangas (dt09ak5), Sara Gustafzelius dt09sg2)
- Kårrepresentant - Fredrik Andersson (dt07fa5)
- DWWW - Fredrik Karlsson (dt08fk6), Peter Seimar (ic09ps1),



David Jönsson (dt05dj3), Mikael Sahlström (st08ms2), Marcus Malmberg (dt07mm3), Anders Eriksson (dt06ae2), Fredrik Andersson (dt07fa5), Joakim Andersson (ic06ja9), Erik Jansson (dt09ej7), Niklas Welander (dt09nw2), Hannes Nevalainen (dt07hn2), Mattias Jernberg (dt06mj4), Erik Westrup (dt09ew6) och Felix Aronsson (dt07fa6)

- Vice Skattmästare - Fredrik Karlsson (dt08fk6)

till följande funktionärsposter under året 2010.

§11 Övrigt

Erik undrar vilka som ska ska jobba på fredag? Då tackfesten ligger samtidigt som shipteshelgen för de som jobbar under julen, finns det en möjlighet för oss om vi går ihop att kanske få medverka under en annan tackfest senare under våren.

Har Sofia bokat stugan? Nej det har hon ej, men hon försöker.

Henrik meddelar att man kan anmäla sig till eller jobba på nyårsbalen.

Hur går det med julkort och fotokartan? Ska vi ta bilder från fotoarkivet? Styrelsen var för och Felix och Erik fixar det hela.

§12 Meddelanden

Henrik kommer göra en kalender-poster till under januari med aktuella händelser. Vill vi lägga in datum för någon aktivitet så skicka det till honom.

Snart är det tentavecka och sedan jullov.

Anders meddelar att julmust numera finns på burk i cafét.

§13 OFMA

Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat 13.10

Vid protokollet

Justeras

Sofie Eliasson  
Mötessekreterare

Felix Aronsson  
Ordförande